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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2023/24:513 Framtiden för Västernorrlands flygplatser

Det är nu februari 2024, och regeringen har fortfarande inte aviserat en 
proposition som tar det förväntade helhetsgreppet gällande flyget i hela 
Sverige. I Västernorrlands län väntar tre kommunalt ägda flygplatser på besked 
från regeringen om vad som ska gälla framåt. Man upplever både en bristfällig 
dialog från regeringens sida och outredda aspekter som borde tas hänsyn till i 
den fortsatta processen. Detta gäller exempelvis försvars- och 
beredskapsfrågor men också näringslivs- och utvecklingsperspektiv. 

I Västernorrlands län sker det otroligt mycket just nu. Försvaret och 
civilförsvaret utvecklas i Sollefteå, Kramfors och Härnösand. Vi har också en 
stor grön industrietablering i Torsboda, som främst berör Timrå, Sundsvall och 
Härnösand, samt BAE Systems expansion i Örnsköldsvik. Det är därför mycket 
olyckligt att kommunerna i Västernorrland inte får tydliga besked om 
regeringens avsikter gällande de tre flygplatser som finns i länet.

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga statsrådet Andreas Carlson 
följande:

 

1. Avser statsrådet att utreda ytterligare aspekter kopplade till behov av 
flygplatser, annat än dem som framkom i Peter Normans utredning 
2023?

2. När kan riksdagen förvänta sig en proposition från regeringen gällande 
landets flyginfrastruktur? 

………………………………………

Peter Hedberg (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-02-16
Besvaras senast
2024-03-08
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


